
2014-05-06
07.37.42 LiseLotte olsson Vänsterpartiet Ja

Det ska inte ha
betydelse vilken
ekonomi den
studerande, eller
dennes föräldrar
har för möjligheten
att studera. Ja

Har inget konkret
svar, mer än att
det borde vara
självklart att det är
de som berörs av
olika frågor (i det
här fallet
studenter) som ska
få ha inflytande
över dessa. Ja

Både kultur och
utbildningspolitik är
viktiga frågor som
har stor betydelse
för hur vi som
människor kan
leva våra liv.

2014-05-13
02.03.03 Jasenko Selimovic Folkpartiet Nej

Den ska fortsatt
vara avgiftsfri för
den som är svensk
medborgare,
medborgare i
EU/EES eller
Schweiz.
Medborgare från
länder utanför EU,
EES och Schweiz,
s.k.
tredjelandstudenter,
ska betala en
avgift för sin
högskoleutbildning.
Vi bör samtidigt
öka antalet
stipendier och
alternativa
möjligheter till
finansiering av
studier för dessa
studenter. Ja

Frågor kring
studenternas
organisering och
deras inflytande är
främst en nationell
fråga. Från
europeiskt håll kan
man ha tydligare
målsättningar, som
sedan
medlemsländerna
bör förverkliga. Ja

Efter arbetat med
kulturella frågor
under mitt
yrkesverksamma
liv – så vet jag
vilken betydelse
kulturfrågor har för
människors
utveckling.

Tidstämpel Ditt namn Ditt parti Avgifter Studentinflytande
Kultur- och

utbildningsutskottet



2014-05-13
02.26.55 Jytte Guteland SocialdemokraternaJa

Om Sverige ska
kunna fortsätta att
vara en
kunskapsekonomi
behöver vi locka till
oss internationella
studenter och
forskare. För att
fler ska välja
Sverige och de
svenska
lärosätena vill vi
förändra
migrationsreglerna
och underlätta för
den här gruppen
att stanna i
Sverige efter
avslutad utbildning
för att söka jobb
eller starta företag.
Sedan regeringen
drev igenom att
internationella
studenter ska
betala anmälnings-
och studieavgifter
har antalet
studenter som
söker sig till
Sverige minskat
drastiskt. På sikt
vill vi därför att
studierna åter ska
göras avgiftsfria. Ja

Vi
socialdemokrater
verkar för att alla
unga människor i
Europa ska ha
samma rättigheter
och möjligheter till
att utbilda sig. Det
är grunden för
kunskapssamhället
och för att bygga
Sverige och
Europa starkt i
framtiden.
 
Utbildningspolitiken
är främst en
nationell
angelägenhet.
Dock har den fria
rörligheten
inneburit att
människor i
Europa allt högre
grad flyttar från ett
land till ett annat. I
takt med att
arbetsmarknaden
blir alltmer
gränsöverskridande
ställs också större
krav på att även
utbildningar görs
tillgängliga för alla.
Här kan EU spela
en viktig roll.
 
Vi
socialdemokrater
stödjer studenters
internationella
rörlighet. Vi vill
göra det lättare för
unga människor att
genomföra
utbildningar och
avlägga examen i
ett annat
europeiskt land.
När unga
människor får
möjlighet att
studera i ett annat
land gynnar det
inte bara den
enskilde individen
utan även den
europeiska
integrationen och
det kulturella
utbytet. Därför har
vi
socialdemokrater
stött reformen av
EU:s
utbildningsprogram
under det
gemensamma
ramverket
Erasmus+. De nya
reglerna gör det
enklare att ta del i
utbytes- och
lärlingsprogram. Vi
välkomnar särskilt
att tillgången till
finansiering också
förbättras genom
införandet av en
studielånegaranti
för att göra det
möjligt för
studenter, oavsett
social bakgrund,
att avlägga
masterexamen i ett
annat land.
Det finns i
dagsläget en rad
organisationer på
europeisk nivå
som främjar
studenters
intressen. De har
goda möjligheter
att delge
Europaparlamentarikerna
sina erfarenheter
och ståndpunkter i
olika frågor. Vi tar
regelbundet del av
information från
dessa
organisationer
inför omröstningar
i parlamentet och
har en väl
fungerande dialog
med företrädare.
 
Vi
socialdemokrater
var under
förhandlingarna
om EU:s nya
långtidsbudget
2014-2020
drivande för att få
igenom en
tidigareläggning av
satsningar på bl.a.
utbildning och för
att bekämpa
ungdomsarbetslöshet,
vilket vi också
lyckades med.
Dessutom röstar vi
konsekvent för att
få till ökade
satsningar på
utbildning och
forskning, och
mindre på
jordbrukspolitiken.

Ja

Det är en
förhandlingsfråga
var vi som
kandiderar
hamnar, så jag kan
inte säga något
med säkerhet. Det
vore roligt att
arbeta med dessa
frågor, men jag vill
också arbeta med
miljöfrågor och
med frågor som rör
mänskliga
rättigheter. Så jag
önskar alltså flera
utskott.

Tidstämpel Ditt namn Ditt parti Avgifter Studentinflytande
Kultur- och

utbildningsutskottet



2014-05-13
02.26.55 Jytte Guteland SocialdemokraternaJa

Om Sverige ska
kunna fortsätta att
vara en
kunskapsekonomi
behöver vi locka till
oss internationella
studenter och
forskare. För att
fler ska välja
Sverige och de
svenska
lärosätena vill vi
förändra
migrationsreglerna
och underlätta för
den här gruppen
att stanna i
Sverige efter
avslutad utbildning
för att söka jobb
eller starta företag.
Sedan regeringen
drev igenom att
internationella
studenter ska
betala anmälnings-
och studieavgifter
har antalet
studenter som
söker sig till
Sverige minskat
drastiskt. På sikt
vill vi därför att
studierna åter ska
göras avgiftsfria. Ja

Vi
socialdemokrater
verkar för att alla
unga människor i
Europa ska ha
samma rättigheter
och möjligheter till
att utbilda sig. Det
är grunden för
kunskapssamhället
och för att bygga
Sverige och
Europa starkt i
framtiden.
 
Utbildningspolitiken
är främst en
nationell
angelägenhet.
Dock har den fria
rörligheten
inneburit att
människor i
Europa allt högre
grad flyttar från ett
land till ett annat. I
takt med att
arbetsmarknaden
blir alltmer
gränsöverskridande
ställs också större
krav på att även
utbildningar görs
tillgängliga för alla.
Här kan EU spela
en viktig roll.
 
Vi
socialdemokrater
stödjer studenters
internationella
rörlighet. Vi vill
göra det lättare för
unga människor att
genomföra
utbildningar och
avlägga examen i
ett annat
europeiskt land.
När unga
människor får
möjlighet att
studera i ett annat
land gynnar det
inte bara den
enskilde individen
utan även den
europeiska
integrationen och
det kulturella
utbytet. Därför har
vi
socialdemokrater
stött reformen av
EU:s
utbildningsprogram
under det
gemensamma
ramverket
Erasmus+. De nya
reglerna gör det
enklare att ta del i
utbytes- och
lärlingsprogram. Vi
välkomnar särskilt
att tillgången till
finansiering också
förbättras genom
införandet av en
studielånegaranti
för att göra det
möjligt för
studenter, oavsett
social bakgrund,
att avlägga
masterexamen i ett
annat land.
Det finns i
dagsläget en rad
organisationer på
europeisk nivå
som främjar
studenters
intressen. De har
goda möjligheter
att delge
Europaparlamentarikerna
sina erfarenheter
och ståndpunkter i
olika frågor. Vi tar
regelbundet del av
information från
dessa
organisationer
inför omröstningar
i parlamentet och
har en väl
fungerande dialog
med företrädare.
 
Vi
socialdemokrater
var under
förhandlingarna
om EU:s nya
långtidsbudget
2014-2020
drivande för att få
igenom en
tidigareläggning av
satsningar på bl.a.
utbildning och för
att bekämpa
ungdomsarbetslöshet,
vilket vi också
lyckades med.
Dessutom röstar vi
konsekvent för att
få till ökade
satsningar på
utbildning och
forskning, och
mindre på
jordbrukspolitiken.

Ja

Det är en
förhandlingsfråga
var vi som
kandiderar
hamnar, så jag kan
inte säga något
med säkerhet. Det
vore roligt att
arbeta med dessa
frågor, men jag vill
också arbeta med
miljöfrågor och
med frågor som rör
mänskliga
rättigheter. Så jag
önskar alltså flera
utskott.

Tidstämpel Ditt namn Ditt parti Avgifter Studentinflytande
Kultur- och

utbildningsutskottet



2014-05-13
02.26.55 Jytte Guteland SocialdemokraternaJa

Om Sverige ska
kunna fortsätta att
vara en
kunskapsekonomi
behöver vi locka till
oss internationella
studenter och
forskare. För att
fler ska välja
Sverige och de
svenska
lärosätena vill vi
förändra
migrationsreglerna
och underlätta för
den här gruppen
att stanna i
Sverige efter
avslutad utbildning
för att söka jobb
eller starta företag.
Sedan regeringen
drev igenom att
internationella
studenter ska
betala anmälnings-
och studieavgifter
har antalet
studenter som
söker sig till
Sverige minskat
drastiskt. På sikt
vill vi därför att
studierna åter ska
göras avgiftsfria. Ja

Vi
socialdemokrater
verkar för att alla
unga människor i
Europa ska ha
samma rättigheter
och möjligheter till
att utbilda sig. Det
är grunden för
kunskapssamhället
och för att bygga
Sverige och
Europa starkt i
framtiden.
 
Utbildningspolitiken
är främst en
nationell
angelägenhet.
Dock har den fria
rörligheten
inneburit att
människor i
Europa allt högre
grad flyttar från ett
land till ett annat. I
takt med att
arbetsmarknaden
blir alltmer
gränsöverskridande
ställs också större
krav på att även
utbildningar görs
tillgängliga för alla.
Här kan EU spela
en viktig roll.
 
Vi
socialdemokrater
stödjer studenters
internationella
rörlighet. Vi vill
göra det lättare för
unga människor att
genomföra
utbildningar och
avlägga examen i
ett annat
europeiskt land.
När unga
människor får
möjlighet att
studera i ett annat
land gynnar det
inte bara den
enskilde individen
utan även den
europeiska
integrationen och
det kulturella
utbytet. Därför har
vi
socialdemokrater
stött reformen av
EU:s
utbildningsprogram
under det
gemensamma
ramverket
Erasmus+. De nya
reglerna gör det
enklare att ta del i
utbytes- och
lärlingsprogram. Vi
välkomnar särskilt
att tillgången till
finansiering också
förbättras genom
införandet av en
studielånegaranti
för att göra det
möjligt för
studenter, oavsett
social bakgrund,
att avlägga
masterexamen i ett
annat land.
Det finns i
dagsläget en rad
organisationer på
europeisk nivå
som främjar
studenters
intressen. De har
goda möjligheter
att delge
Europaparlamentarikerna
sina erfarenheter
och ståndpunkter i
olika frågor. Vi tar
regelbundet del av
information från
dessa
organisationer
inför omröstningar
i parlamentet och
har en väl
fungerande dialog
med företrädare.
 
Vi
socialdemokrater
var under
förhandlingarna
om EU:s nya
långtidsbudget
2014-2020
drivande för att få
igenom en
tidigareläggning av
satsningar på bl.a.
utbildning och för
att bekämpa
ungdomsarbetslöshet,
vilket vi också
lyckades med.
Dessutom röstar vi
konsekvent för att
få till ökade
satsningar på
utbildning och
forskning, och
mindre på
jordbrukspolitiken. Ja

Det är en
förhandlingsfråga
var vi som
kandiderar
hamnar, så jag kan
inte säga något
med säkerhet. Det
vore roligt att
arbeta med dessa
frågor, men jag vill
också arbeta med
miljöfrågor och
med frågor som rör
mänskliga
rättigheter. Så jag
önskar alltså flera
utskott.

Tidstämpel Ditt namn Ditt parti Avgifter Studentinflytande
Kultur- och

utbildningsutskottet



2014-05-13
09.01.03 Cecilia Wikström Folkpartiet Nej

Det ska vara upp
till varje
medlemsland att
bestämma. I
Sverige är
utbildninge
avgiftsfri för
svenskar och då
ska den vara det
även för andra EU-
medborgare. Det
ska även vara upp
till
medlemsländerna
att bestämma om
de tar ut avgifter
för studenter från
tredje länder. Ja

Vi behöver ett
regelbundet
samarbete med
studentorganisationer
för att ge dem
möjlighet att
komma till tals i de
frågor som berör
dem och låta dem
kommentera
lagförslag. Nej

Det är inte ett
lagstiftande
utskott. Jag vill
hellre sitta i de
utskotten som har
reellt inflytande
och därigenom
göra en större
skillnad, även för
studenter.

2014-05-13
22.55.20 Gunnar Hökmark Miljöpartiet Ja

Min utgångspunkt
är att alla bör ges
lika livschanser
och där spelar den
högre utbildningen
en viktig roll. Ja

Utbildningspolitiken
är i första hand
nationell men på
de områden där
beslut fattas på
EU-nivå är det
självfallet viktigt att
studenterna kan
påverka och i det
sammanhanget är
jag gärna en
lyssnande partner. Nej

Jag sitter hellre i
utskottet för
industrifrågor,
forskning och
energi (ITRE)
eftersom jag då
kan påverka den
lagstiftning som
styr den
europeiska
forskningspolitiken.

Tidstämpel Ditt namn Ditt parti Avgifter Studentinflytande
Kultur- och

utbildningsutskottet



2014-05-14
14.47.29 Lars Adaktusson Kristdemokraterna Nej

Det ska vara som
idag, studenter
utanför EU/EES
betalar avgift. Ja

I den
kristdemokratiska
gruppen i
parlamentet, som
är den största
partigruppen,
kommer detta att
vara min
uppfattning. Nej

Nej, jag är mest
inriktad på
utrikesutskottet då
mänskliga
rättigheter är det
som jag brinner
mest för. Men,
man vet inte i
förhand vilket
utskott man
hamnar i och blir
det CULT kommer
jag naturligtvis att
konkret kunna
driva
studentfrågor. Jag
vill tro att Sverige
ligger i framkant
när det gäller
studenternas
situation och
inflytande och det
har jag med mig.

Tidstämpel Ditt namn Ditt parti Avgifter Studentinflytande
Kultur- och

utbildningsutskottet



2014-05-14
14.50.57 Christofer Fjellner Moderaterna Ja

Nya Moderaterna
menar att det är
självklart att alla
från Sverige och
EU har rätt till
gratis utbildning
och att Sverige ska
konkurrera med
hög kvalitet i
utbildningen. Ja

Olika länder har
olika modeller för
studentinflytande.
Det har sina skäl,
och jag anser att
de besluten ska
fattas så nära
studenterna som
möjligt och inte av
oss
europaparlamentariker.
Däremot finns det
säkert ett stort
mervärde i att
studentorganisationer
i hela Europa
samarbetar, precis
som universiteten
gör det. Men det
tror jag som sagt
organisationerna
gör det bäst själv,
utan att vi politiker
lägger oss i. Nej

Jag har valt att
fokusera på
handels- och
miljöfrågor och
sitter därför i
handelsutskottet
och miljöutskottet.
Under kommande
mandatperiod ska
vi dels förhandla
fram ett
frihandelsavtal
med USA och dels
fortsätta arbetet
med att bekämpa
klimatförändringarna.
Eftersom jag valt
att fokusera på
dessa frågorna
finns det tyvärr inte
tid över att också
sitta i CULT.

2014-05-14
17.19.03 Anna Troberg Piratpartiet Ja

Valet att studera
vidare ska inte
baseras på vilken
ekonomisk
situation man råkar
befinna sig i, utan
på om man vill
studera vidare. Ja

Det är viktigt att
studenter har
möjlighet att
påverka sin
studiesituation på
alla nivåer, även
på den europeiska
nivån. Här ska
man dock ha i
åtanke att det är
ganska lite av den
sammantagna
utbildningspolitiken
som beslutas på
EU-nivå. Ja

Självklart. Jag
brinner för kultur,
kulturarv och
kunskapstörst.
CULT är mitt
förstahandsval vad
det gäller utskotten
i EU-parlamentet.

Tidstämpel Ditt namn Ditt parti Avgifter Studentinflytande
Kultur- och

utbildningsutskottet



2014-05-15
16.35.58 Christian Engström Piratpartiet Ja

Att människor
utbildar sig är en
investering i allas
vår gemensamma
framtid. Ja

Jag arbetar inte
själv med de här
frågorna, så jag
har inget konkret
förslag. Nej

Jag sitter i det
rättsliga utskottet
som har hand om
upphovsrätt och
patent, och jag vill
sitta kvar där.
Nästa
mandatperiod
kommer vi besluta
om en reformerad
upphovsrätt, och
då finns chansen
att gör fildelningen
laglig. Som
andrautskott vill
jag gärna sitta i det
konstitutionella
utskottet och driva
på för att göra EU
mer transparent
och demokratiskt.

2014-05-15
16.37.53 Bodil Ceballos Miljöpartiet Ja

Det är en
självklarhet att alla
ska ha tillgång till
högre utbildning.
Det får aldrig bli
beroende av
ekonomi.
Utbildning är en
grundsten i ett
demokratiskt
samhälle. Ja

Studentsamarbete
på europeisk nivå
bör stärkas. De
organisationer som
finns bör därför få
stöd att bli starkare
så att de kan bli en
viktig aktör i
diskussionerna om
utbildning generellt
i EU-länderna. EU:
s
rekommendationer
bör på ett tydligare
sätt också ta upp
studentinflytande
som en viktig
aspekt i den högre
utbildningen. Nej

Jag kan tänka mig
kultur och
utbildning som
andrahandsalternativ
eftersom jag är
intresserad av
båda delarna. Jag
hoppas dock att få
sitta i något av de
utskott som
hanterar de
globala
rättvisefrågorna
och mänskliga
rättigheter (där
utbildning är med) i
första hand
eftersom det är där
jag har mest
specialkompetens
och snabbare kan
vara med att
påverka politiken.

Tidstämpel Ditt namn Ditt parti Avgifter Studentinflytande
Kultur- och

utbildningsutskottet



2014-05-15
16.39.11 Malin Björk Vänsterpartiet Ja

Högskoleutbildning
ska vara avgiftsfri
för alla studenter
oavsett var de
kommer ifrån.
Försöken att
avgiftsbelägga
högskoleutbildningen
för studerande är
ytterligare steg
mot synen på
kunskap och
utbildning som en
handelsvara och
ett steg bort från
de
värden om frihet,
jämlikhet, kritisk
granskning och
vetenskaplighet
som högre
utbildning
bör stå för. Ja

Vänsterpartiet vill
inte att EU skall
besluta över
utbildningspolitiken,
vi anser att det
skall vara upp till
medlemsstaterna
att fatta beslut om
den högre
utbildningen. I den
mån EU har
ansvar för
utbildningspolitik
skall självklart
studenter ha
inflytande
famförallt genom
European
Student´s Union
(ESU). Nej

Som ledamot har
man bara möjlighet
att "sitta" i 2 utskott
och om jag får
möjlighet att välja
så är det i första
hand
jämställdhetsutskottet
som intresserar
mig.  Som feminist
och vänsterpartist
vill jag följa upp
vårt 19 år långa
och framgångsrika
arbetet i utskottet
för kvinnors
rättigheter och
jämställdhet. I mitt
framtida arbete i
det utskottet
kommer jag också
att arbeta för de
kvinnliga
studenternas
intressen"
Vänsterpartiets
utgångspunkt är
som sagt att det
skall vara upp till
medlemsländerna
att besluta om
utbildningsfrågor.
Vi vill inte ha
överstatlighet i
utbildningspolitiken.

Tidstämpel Ditt namn Ditt parti Avgifter Studentinflytande
Kultur- och

utbildningsutskottet



2014-05-15
16.40.39 Peter Eriksson Miljöpartiet Ja

Framtiden kräver
att människor ur
alla
samhällsgrupper
får lika tillgång till
högre utbildning.
Utbildningssystemet
och de positioner i
samhällsutvecklingen
som ligger inom
räckhåll för dem
med en
universitetsexamen
i bagaget måste
vara tillgängliga för
flertalet. Det är en
demokratisk
grundfråga. Ja

Främst genom att
stödja de
organisationer som
finns på europeisk
nivå redan och
som jobbar med
att samla studenter
och påverka den
europeiska
politiken. Det bör
framgå i de
europeiska
rekommendationerna
för kvalitet inom
högre utbildning att
studentinflytande
är en
kvalitetsaspekt.
Studenter är aktiva
medskapare av
utbildningen och
kan också ses som
bärare av
innovation och
utveckling, både
för utbildningen
och det omgivande
samhället. Nej

Kompetensen vad
gäller kultur och
utbildningsutskottets
politikområden är
främst nationell.

Tidstämpel Ditt namn Ditt parti Avgifter Studentinflytande
Kultur- och

utbildningsutskottet



2014-05-15
16.41.47 Mikael Gustafsson Vänsterpartiet Ja

Högskoleutbildning
ska vara avgiftsfri
för alla studenter
oavsett var de
kommer ifrån.
Försöken att
avgiftsbelägga
högskoleutbildningen
för studerande är
ytterligare steg
mot synen på
kunskap och
utbildning som en
handelsvara och
ett steg bort från
de
värden om frihet,
jämlikhet, kritisk
granskning och
vetenskaplighet
som högre
utbildning
bör stå för. Ja

Vänsterpartiet vill
inte att EU skall
besluta över
utbildningspolitiken,
vi anser att det
skall vara upp till
medlemsstaterna
att fatta beslut om
den högre
utbildningen. I den
mån EU har
ansvar för
utbildningspolitik
skall självklart
studenter ha
inflytande på
samma sätt som
på nationell nivå. Nej

Som ledamot har
man bara möjlighet
att "sitta" i 2 utskott
och om jag får
möjlighet att välja
så är det i första
hand
utvecklingsutskottet,
trafikutskottet eller
miljöutskottet.
Innebär dock inte
att jag inte tycker
att
utbildningsfrågor
är viktiga men
Vänsterpartiets
utgångspunkt är
som sagt att det
skall vara upp till
medlemsländerna
att besluta om
utbildningsfrågor.
Vi vill inte ha
överstatlighet i
utbildningspolitiken.

Tidstämpel Ditt namn Ditt parti Avgifter Studentinflytande
Kultur- och

utbildningsutskottet



2014-05-15
16.43.06 Fredrick Federley Centerpartiet Ja

Av både
rättighetsskäl och
konkurrenskraftsskäl.
Utbildning är en
universell rättighet
som bör vara
avgiftsfri, vi kan
inte behandla
Indier och
Irländare olika i
den frågan. Det är
också så att
öppenhet mot
omvärlden stärker
vår
konkurrenskraft
och ökar vårt
välstånd. Därför är
både jag och
Centerpartiet
motståndare till
studieavgifter. Ja

Studenterna måste
få spela en aktiv
roll i de beslut som
rör deras frågor -
kommission, råd
och parlament
måste i viktiga
frågor inte bara
tala med
studenterna, man
måste få dem med
som en aktiv part i
diskussionerna.
Där fyller de
internationella
studentorganisationerna
en viktig roll. Ja

Utbildningsfrågorna
är oerhört viktiga
och en helt
avgörande fråga
för Europas
framtid. Men i tider
där fascister
marscherar på
våra gator och där
EU allt mer vill
övervaka oss
medborgare så är
mina prioriteringar
migrationsfrågor
och
intrgritetsfrågor.
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